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Miljöpartiet de gröna i Sundsx all
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Till kommunfullmäktige i Sundsx all kommun

Motion angående om att fram en strategi för hållbar konsumtion.

Förslag till beslut:

Vi föreslår att kommunfullmäktige besluta:

.iu kommunen tarfram en kO/JI/JIl/lw/ strategifor hallbar konsumtion.

Bakgrunden

[ Livsmiljöanalysen konstaterar man att trots minskningen av utsläppen i kommunen ger
\ åran konsumtion ändå ökande utsläpp i andra länder.

Detta motverkar malet att begränsa ökningen a\ den globala medeltemperaturen till högst 2
grader. Konsumtionen är en viktig del för ett hållbart samhälle.

Fragan är om kommunen kan bidra till en mer hall bar konsumtion'? Svaret är Ja!

Skolan har till exempel en viktig roll när det gäller att öka kunskaperna om konsumtion och
miljö hos barn och unga.

[nom arbetet med hållbar konsumtion firms tre områden sorn är extra viktiga - vilka livsmedel
\ i konsumerar. vilka transpottsätt \ i \ åljcr och hur vi bor.

Dessa områden orsakar tillsammans de största utsläppen fran var privata konsumtion. Genom
att förändra vara beteenden mot ett mer hallbart förhållningssätt inom dessa områden gynnas
såväl miljö och halsa och i vissa fall även hushällens ekonomi.

Vi i Miljöpartiet vill att kommunen arbetar fram en kommunal strategi rör hållbar
konsumtion. Regeringens strategi sorn kom ut hösten 2016 kan vara en bra grund för detta
arbete,
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AngeI Villaverde

Miljöpartiet de gröna, gruppledare


